
 

 

Protokół Nr VII/2015 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
35 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach VII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 15 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 16 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Aleksandra Mikołajczyk – stażysta w Urzędzie Gminy 

2. Danuta Łukaszewska – stanowisko ds. obsługi rady 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył VII Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 



9. Zakres i możliwości remontu i modernizacji dróg wojewódzkich i powiatowych na terenie 

Gminy Wierzchowo. 

10. Informacja Wójta Gminy Wierzchowo na temat remontu dróg gminnych. 

11. Informacja Wójta Giny Wierzchowo o przygotowaniach i zaawansowaniu prac nad 

realizacją inwestycji zaplanowanych do realizacji w 2015 roku. 

12. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie emisji obligacji – druk nr 32; 

b. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie – druk nr 33; 

c. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie – druk nr 34; 

d. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2015 – druk nr 35; 

e. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na 

lata 2015-2031 – druk nr 36; 

f. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wierzchowo – druk nr 37; 

g. w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Miast i Gmin Pojezierza 

Drawskiego – druk nr 38; 

h. w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych  

z mieszkańcami Gminy Wierzchowo – druk nr 39. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Komunikaty i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż rozszerza porządek obrad sesji w punkcie 12 „12. 

Podjęcie uchwał:” o  podpunkt i. „i. w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 40”.  

Powyższy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i 

Finansów Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady 

lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia VI Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 27 marca 2015 roku został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem dzisiejszej 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 

1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady Gminy? 

 



Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z VI sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w 

okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 4/2015 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 4/2015 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 7/2015 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

 



Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

Na sesji interpelacje złożyli: 

 

Radna Lidia Kałandyk złożyła dwie interpelacje o treści: 

 

1. W imieniu mieszkańców wsi Żabin zwracam się z prośbą o remont drogi powiatowej 

od przystanku PKS w stronę Żeńska. 

2. W imieniu mieszkańców wsi Żabin zwracam się z prośba o zainstalowanie oświetlenia 

od posesji 50A „Grupa Producentów Owoców i Warzyw” do sklepu w Żabinie. 

 

Radny Ryszard Borowicz złożył jedną interpelację o treści: 

 

1. Przy drodze powiatowej między Sośnicą a Świerczyną postawić znak drogowy 

informacyjny z nazwą miejscowości Króle. Służby ratownicze jak również ludzie 

nieznający tego terenu mogą mieć problem z dojechaniem do tej miejscowości. 

 

Radny Maciej Słomka złożył jedną interpelację o treści: 

 

1. W związku ze zwiększającym się ruchem samochodów ciężarowych w miejscowości 

Świerczyna wskazane byłoby wprowadzenie ograniczenia prędkości jazdy dla tych 

pojazdów na odcinku od posesji nr 56 do posesji nr 93. Na odcinku tej drogi znajduje 

się szereg budynków użyteczności publicznej, tym samym ruch pieszych jest duży. 

Wprowadzenie ograniczenia do 40 km/h poprawiłoby bezpieczeństwo mieszkańców 

Świerczyny. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 7 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

Ad. 8 

W punkcie porządku „Trybuna obywatelska” sołtys wsi Wierzchowo Jan Lisowski 

poinformował, że sołectwo Wierzchowo złożyło projekt „Społecznik 2.0” na zakup wiaty 

scenicznej, która byłaby postawiona na placu rekreacyjnym w Wierzchowie. Poparcie 

wniosku odbywa się poprzez głosowanie, w związku z tym zwrócił się z prośbą do 

wszystkich zebranych na sesji o poparcie projektu poprzez głosowanie i rozpropagowanie 

głosowania. 

 

Radny Powiatu Marek Banaszek podczas wystąpienia podziękował za zaproszenie na sesję 

oraz podziękował wszystkim, którzy na niego głosowali. Poinformował o likwidacji SOR w 

szpitalu w Drawsku Pomorskim. 

Radny Marek Banaszek zobowiązał się do złożenia interpelacji w sprawie remontu pobocza 

drogi Wierzchowo – Sośnica. 

 

Radny Ryszard Borowicz wnioskował do Radnego Powiatu o podjęcie działań o remont 

generalny tej drogi. 

 



Radny Marek Banaszek wypowiedział się za przeprowadzeniem remontu generalnego, ale 

drogi Żabin – Nowe Laski zgodnie z wcześniejszym projektem, ponieważ duże 

zainteresowanie tą drogą jest mieszkańców Wierzchowa, Żabina, Żeńska w kierunku drogi 

krajowej nr 10. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 9. 

Ad. 9 i 10 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz zwrócił uwagę na nieobecność na sesji 

Starosty Drawskiego Stanisława Kuczyńskiego i Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w 

Drawsku Pomorskim Zbigniewa Kota pomimo wysłanych z dużym wyprzedzeniem 

zaproszeń. Przewodniczący Rady stwierdził, że ze względu na nieobecność wyżej 

wymienionych osób temat sesji „Zakres i możliwości remontu i modernizacji dróg 

powiatowych na terenie gminy Wierzchowo” stał się bezprzedmiotowy. 

W posiedzeniu sesji nie wzięli udziału również przedstawiciele Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Koszalinie oraz Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim, z tym że Kierownik 

Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim Anna Rejman przesłała pisemną 

informację dotyczącą planowanych robót na drogach wojewódzkich w roku 2015 na terenie 

gminy Wierzchowo. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść powyższej informacji, 

stanowiącej załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

W informacji stwierdzono, że odcinek drogi za przejazdem kolejowym w Sośnicy w stronę 

Czaplinka wymaga przebudowy. Rejon Dróg Wojewódzkich planuje odcinek ten ująć w 

planie przebudów w 2016 roku. Remont głębokich ubytków wymienionego odcinka drogi 

wykonywany jest na bieżąco, płytkie ubytki zostaną wyremontowane do końca maja br. Poza 

remontami cząstkowymi będą wykonywane wg potrzeb: malowanie poziome,, wymiana oraz 

odnowa oznakowania pionowego, utrzymanie zieleni (wycinka krzewów, drzew, frezowanie 

pni, koszenie traw), letnie i zimowe utrzymanie dróg, inne roboty zapewniające 

bezpieczeństwo ruchu drogowego. Remont w obrębie studzienek kanalizacji deszczowej w 

miejscowości Sośnica Wykonawca robót zobowiązany jest wykonać zgodnie z protokołem 

przeglądu do 15 maja 2015r. 

Temat wyznaczenia nowych przejść dla pieszych w miejscowości Sośnica przedstawiony 

został na Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego przy Marszałku Województwa 

Zachodniopomorskiego, opinia jest negatywna. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

1) radny Ryszard Borowicz poinformował, że współpraca z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w Koszalinie układa się dobrze, interpelacje są realizowane, natomiast 

negatywnie została zaopiniowana przez Komisję Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego 

przy Marszałku Województwa Zachodniopomorskiego interpelacja w sprawie 

zlokalizowania przejść dla pieszych w Sośnic. 

2) radna Genowefa Rosochowata zgłosiła, że stan drogi powiatowej w Żabinie (odcinek 

drogi od p.Rydel do p.Lenart jest bardzo zły, powinien być położony asfalt, z tej drogi 

korzysta kilkadziesiąt osób, pod względem stanu technicznego jest to najgorsza droga 

w gminie. Radna zwróciła się do Wójta by wspólnie z Zarządem Dróg Powiatowych 

wyremontował ten odcinek drogi, 

3) radna Dorota Sobczak zgłosiła zły stan drogi Żabin - Nowe Laski. 

 



Radny Powiatu Marek Banaszek zobowiązał się, iż na sesji Rady Powiatu złoży interpelacje 

w sprawie remontu drogi Wierzchowo – Sośnica, remontu drogi w Żabinie i remontu drogi 

Żabin – Nowe Laski. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz powiedział, że chciałby uzyskać informację od 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na temat współfinansowania 

przez Zarząd  remontu dróg gminnych. 

 

Sołtys wsi Otrzep Zbigniew Gaczkowski zgłosił, że nawierzchnia skrzyżowania dróg w 

Otrzepie jest sukcesywnie niszczona przez samochody, które zbyt szybko przejeżdżają przez 

skrzyżowanie. 

 

Wójt Jan Szewczyk poinformował, że w budżecie Gminy Wierzchowo na remonty dróg 

gminnych została zabezpieczona kwota w wysokości 17 927,00 zł i 20 000,00 zł na zimowe 

utrzymanie dróg. W dniu 23 kwietnia 2015r, Komisja Rolnictwa dokonała przeglądu stanu 

dróg gminnych – załącznik nr 9 do nin. protokołu). W zakresie utrzymania dróg gminnych w 

chwili obecnej nie zaplanowano żadnych inwestycji. Na drogach gminnych prowadzących do 

pojedynczych, odległych osad będą wykonywane jedynie remonty bieżące. Dotychczas 

zostało wykonane uzupełnienie nawierzchni tłuczniem na drodze nr ewi. 127/5 w 

miejscowości Żabin – droga gruntowa z licznymi ubytkami w nawierzchni, a także 

uzupełnienie tłuczniem drogi gminnej w miejscowości Radomyśl. 

Poprzez wkład Gminy do remontu dróg powiatowych zaniedbujemy inne inwestycje gminne. 

Remonty na drogach gminnych będą prowadzone na tyle na ile będą pozwalać środki.  

Ze względu na zły stan drogi (ul. Szkolnej) w kierunku Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, po sporządzeniu kosztorysu remontu tej drogi Wójt zwróci się do Rady Gminy o 

podjęcie decyzji w sprawie jej remontu. 

 

Radny Wódz Józef przypomniał, że Gmina Wierzchowo ma odcinek drogi asfaltowej w 

Wierzchowie w kierunku byłego SKR, który też wymaga remontu. 

Radny Józef Wódz zwrócił się do Wójta o podjęcie działań w sprawie remontu drogi w 

kierunku Żeńska i w Żeńsku. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 9 i 10 

porządku obrad i ogłosił przerwę. 

 

Przerwa: godz. 11
35

 - 11
55

 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

15 radnych i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 
 

Informację o przygotowaniach i zaawansowaniu prac nad realizacją inwestycji 

zaplanowanych do realizacji w 2015 roku przedstawił Sekretarz Gminy – Tomasz Suchoński, 

informacja pisemna stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Radny Józef Janicki zapytał, kiedy będzie budowana kanalizacja i boisko wielofunkcyjne w 

Świerczynie? 



Wójt Jan Szewczyk odpowiedział, że jesteśmy uzależnienie od środków zewnętrznych, ale w 

tej kadencji widzi możliwość wybudowania kanalizacji i boiska, ponieważ nie ma powrotu od 

budowy boiska. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 porządku 

obrad i przystapil do realizacji pkt 12. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

1) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/32/2015 w sprawie emisji obligacji komunalnych miny 

Wierzchowo oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – która 

stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu, 

 

2) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/33/2015 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

– która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu, 

 

3) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/34/2015 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

– która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu, 

 

4) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/35/2015 w sprawie emisji zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na 2015 rok – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu, 

 

5) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/36/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2015-2031 – która stanowi załącznik nr 15 

do nin. protokołu, 

 

6) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/37/2015 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu, 

 

7) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/38/2015 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Miast i Gmin 

Pojezierza Drawskiego – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu, 



 

8) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/39/2015 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Wierzchowo – która stanowi 

załącznik nr 18 do nin. protokołu, 

 

9) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr VII/40/2015 w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – 

która stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu, 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 12 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 13. 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

Poinformował, że odpowiedzi na interpelacje złożone na dzisiejszej sesji, zostaną udzielone 

pisemnie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

Ad. 14 

Wójt Jan Szewczyk poinformował o ogłoszonym przez Urząd Marszałkowski naborze 

wniosków o przyznanie pomocy na budowę instalacji wykorzystujących  odnawialne źródła 

energii, służących do wytwarzania energii elektrycznej lub cieplnej oraz zużywaniu jej na 

potrzeby własne – dofinansowanie 90% z tym, że VAT nie jest kosztem kwalifikowanym. 

Wójt zwrócił się do Rady Gminy o wyrażenie opinii na temat złożenia wniosku na 

dofinansowanie budowy instalacji fotowoltaicznej na budynkach użyteczności publicznej, tj. 

budynku Urzędu Gminy, budynku hydroforni, budynku Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej oraz budynku technologicznym oczyszczalni ścieków. 

Wspólnie z gminą wnioski o dofinansowanie  mogą składać również mieszkańcy, którzy po 

zgłoszeniu się do projektu, wnoszą wspólnie z gminą wkład własny do projektu, ale Wójt 

zaproponował by złożenie wniosku ograniczyć do budynków użyteczności publicznej. 

Ze względu na krótki termin zakończenia realizacji inwestycji i złożenia wniosku o płatność 

do dnia 16.10.2015r. Wójt poprosił Radę o niezwłoczne podjęcie decyzji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, kto z 

Radnych jest za tym, aby Gmina Wierzchowo przystąpiła do Projektu budowy instalacji 

fotowoltaicznej na budynkach użyteczności publicznej w Wierzchowie ograniczając do 

budynków użyteczności publicznej, tj. Urzędu Gminy,  hydroforni, budynku Gminnego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej oraz budynku technologicznego oczyszczalni ścieków? 

 



Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła decyzję o 

przystąpieniu Gminy Wierzchowo do w/w Projektu.  

 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 14 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 15. 

Ad. 15 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 13
35

 zamknął obrady VII sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. A.Mikołajczyk…………………. 

2. D.Łukaszewska …………………. 


